
  

Dagsorden og referat 

 

For skolebestyrelsesmøder 

på Kliplev Skole 

 

 

Dato: 9. september 2024 

Tid: 17.30-19.30 

Sted: Personalerummet 

 

Afbud: Tina Frimodt Hansen, 

Dorthe Kolbeck og Karen 

Veng 

 

Referent: 

 

Mødedeltagere: 

 

Lotte Dahl Rasmussen 

(Forældrerepræsentant) 

Tanja Buchwald Carstensen 

(Forældrerepræsentant) 

Thomas Veltz Majholt 

(Forældrerepræsentant) 

 

 Jan Niño Jørgensen 

(Skoleleder) 

 

Tina Frimodt Hansen 

(Forældrerepræsentant) 

Dorthe Kolbeck 

(Forældrerepræsentant) 

 

 Karen Linnet-Rasmussen 

(Forældrerepræsentant) 

 

Mark Schultz (Suppleant) 

 

Karen Veng (Suppleant) 

 

 Bodil Schelde (medarbejder 

repræsentant) 

 

Tina Ommen (medarbejder 

repræsentant) 

Sascha Fuchs (Afdelingsleder) 

 

 Elevrod 

(Elevrådsrepræsentant) 

Elevrod  

(Elevrådsrepræsentant) 

 

 

Ordstyrer: Sascha Fuchs 

 

Punkt Varighed Punkt Referat 

1  Velkomst Præsentationsrunde: 

Der tilføjes til dagsordenen: 

 Punkter til næste møde  

Evt. - Nyt fra Formanden 

 

 



 

Meddelelser/Til orientering 

2  Nyt fra skolen  100 % i trivsel igen i år. 

 Jan kommer med et udskrift på 

fraværsprocenten. 

 19./20.9. tager 5.kl. og 4 personaler til 

Gottorp Skole på venskabsbesøg. 

 I uge 39 tager 3 personaler og 2 ledere til 

Island og besøger skoler, for at se hvordan 

de lykkes med at segregere så få eleverne.  

 I uge 43 tager 6.kl. på lejrskole i Tönningen. 

 Hver tirsdag er Jan på Felsted Skole, da han 

er en del af 3 ledere, der dækker Felsted 

Skole - SB stiller spørgsmål til hvilken skole, 

der betaler den del af lønnen, hvor Jan er på 

Felsted skole. 

 Kirsten er ansat og stoppet igen.  

Vi skal slå en stilling op. 

Målet for almenområdet er endelig blevet 

beskrevet. Målet er, at flere børn skal være 

en del af almenområdet og derfor tænkes 

der, at der i det nye stillingsopslag tænkes 

fremtidens behov ind. 

 Skolens elevtal er steget fra 123 til 128. 

 SFO1 er blevet døbt af børnene til 

Krudtuglen 



 På mandag er der Sensommerfest for SFO1 

og SFO2. 

 Vores grønne bænk er blevet pimpet af 6.kl. 

Den er blevet så flot. 

 Vi har afholdt forældremøde: 

Der er en udfordring, når man har flere børn, 

hvor møderne har samme tidspunkt. 

Lidt tydeligere info, om at man kan 

ankomme af to omgange og tydeliggøre at 

der afsluttes for det ene hold, samtidig med 

at andet hold begynder. 

Referat fra klassemøderne ønskes 

Det er rigtig fint at spise sammen. 

Vand og danskvand ønskes. 

 Vi forventer, at fløjen med nye lokaler 

(kontorer og personale faciliteter) bliver 

færdig til efterårsferien 

 Der er en undersøgelse i gang om 

indeklimaet. Der har været en person og 

undersøge lys, lyd og varme.  

 Fotografen har været. 

Det ny skolefotofirma har været og 

fotografere eleverne. 

Lang tid før det digitale foto er kommet  

Der har været en håndfuld forældre ved 

Karen. De mener, det er for dyrt. For 



useriøse billeder. Klassebilledet kan ikke ses, 

men skal bestilles uset. 

Søskendefotografering var bestemt ikke 

optimalt. 

Det skulle være SÅ LET for skolen. Det var 

det ikke. 

JNJ laver en meningsmåling.  

3  Elevrepræsentanternes punkt Amalie 6.kl. er valgt som formand 

Therese 6.kl. er valgt som næstformand 

4  Orientering om kursus for nye 

bestyrelsesmedlemmer 

Karen og Tanja fortæller om hvad de har hørt fra 

mødet for skoleledere og 

skolebestyrelsesmedlemmer. 

Skolebestyrelsens opgaver er: 

HVORDAN revideres principper? 

Der skal føres tilsyn med principperne og hvordan 

evalueres de? 

Hvad skal forældrebestyrelsen egentlig blande sig i? 

Hvordan sikres, at der er et godt flow i 

udskiftningen af skolebestyrelsesmedlemmer? 

Holde sig gode venner med skolelederen, da 

skolebestyrelsen ikke havde ret meget at skulle 

have sagt. 

Huske tavshedspligten. 

Vigtigt med et fælles fodslag i gruppen.  

Sager man hører ”ude i byen” henvises til Jan eller 

til mødet. 



Drøftelser 

5  Konstituering Jan fortæller om, hvad formandens job består af. 

Hvad forventer gruppen af en formand? 

Der snakkes om, at man skal deles om opgaverne 

og at det ikke forventes, formanden SKAL påtage 

sig alle opgaver. 

Karen Linnet-Rasmussen er formand 

Lotte Dahl Rasmussen er næstformand 

6  Eventuelt 

Punkter til næste møde: 

Fotografering 

Hvem er kontantperson i hvilke klasser?  

Kostpolitik 

Arbejdsdag 

 

 

  


